
Cake 
個人資料搜集、處理及利用之告知暨同意書 

 
感謝您參與由「Cake 川陀數位股份有限公司」（以下簡稱「本公司」或「我們」）所主辦的

活動，我們重視使用者（包含「用戶」、「會員」、「參加者」，以下簡稱「您」或「參加者」）的

隱私權，且遵循「個人資料保護法」之規定，蒐集、處理及利用您於報名時所提供的個人

資料。我們在此對於您個人資料之使用蒐集、處理及利用將依下列聲明為利用、管理。 

 

（一）個人資料之使用目的 

我們為求進行活動辦理等相關行政作業，將蒐集、處理及利用您所提供之個人資料，並

於使用目的範圍內使用，其使用目的包含但不限於： 

1.​ 確認參加者與前來報到者之身分同一性。 
2.​ 提供參加者求職資訊。 
3.​ 協助參加者人才媒合。 
4.​ 其他有助於活動順利進行之相關目的。 

 

（二）個人資料蒐集方式、利用範圍 

當您報名參與活動時，我們基於服務將會請您填寫服務所需之相關資料，而取得您的基

本資料；我們僅將您的該些資料使用在您所需的個別服務上。 

 

（三）個人資料使用方式 

1.​ 期間：我們將持續保存使用您提供的個人資料直至您提出停止使用或活動停止營

運之日為止。 
2.​ 地區：您的個人資料將用於活動提供服務之地區。 
3.​ 對象：我們於本同意書之使用目的範圍內，會將您的個人資料提供給本活動之參

展企業。此外，除非有下列情形，我們將不會再向其他第三人提供您的個人資料： 
a.​ 經過您的事前同意或授權允許時。 
b.​ 司法單位或其他主管機關經合法正式的程序要求時。 
c.​ 依法主辦方得保存或使用之情況時。 

 

（四）個人資料分類及項目 

我們因所提供服務及分析本活動之需要，可能煩請您提供的個人基本資料，類別至少包

括中英文姓名、性別、電子郵件、行動電話、職業別、教育背景等資料。此外，我們可能

另因活動需求而蒐集之資料，此部分由我們於活動進行中告知。 

 

（五）個人資料變更修改方式 



1.​ 您得就您留於活動之個人資料，依法有權向本公司以書面或電子文件請求，包括

查詢或請求閱覽、製給複製本、補充或更正、請求停止蒐集、處理或利用或請求

刪除等權利，但上述權利如法律另有規定或主辦方依法負有保存義務者，不在此

限。 
2.​ 我們亦得就您的請求收取行政處理費用。 
3.​ 如果您的個人資料有變更時，您可自行於活動報名網站中進行更正或來信給修

正您的個人資料，否則有可能影響您無法參與活動或相關體驗。 

 

（六）隱私保護諮詢 

如果您對於我們的隱私權保護政策或是有個人資料蒐集、利用、更新等問題，請來信：

legal@cakeresume.com。 

 

當您繼續完成報名程序，代表您已閱畢本次活動之個資告知事項，並同意以電子書面方

式同意本公司及參展企業蒐集、處理及利用您的個人資料。此外，如果您已自願提供相

關資料給我們，亦視為同意本告知事項的內容；若您不同意本告知事項的內容，請關閉

此頁面，此次報名將不會成功。 
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Cake Personal Data Collection, Processing, and Use 
Notice and Consent Agreement 

Thank you for participating in the event hosted by Trantor Tech, Inc. (hereinafter 
referred to as "the Company" or "we"). We value the privacy of users (including 
"users," "members," and "participants," hereinafter referred to as "you" or 
"participant") and adhere to the Taiwan Personal Data Protection Act for the 
collection, processing, and use of the personal data you provide during registration. 
This notice outlines the collection, processing, and use of your personal data. 

(1) Purpose of Personal Data Use 

We collect, process, and use the personal data you provide for event-related 
administrative tasks, and within the scope of these purposes. The purposes include 
but are not limited to: 

●​ Confirming the identity of participants and registrants. 
●​ Providing job-seeking information to participants. 
●​ Assisting participants with talent matching. 
●​ Other related purposes that help ensure the smooth operation of the event. 

(2) Methods of Data Collection and Scope of Use 

When you register for the event, you will be asked to provide certain personal 
information necessary for us to deliver the related services. We will use your data 
exclusively for the purpose of facilitating your participation in the event and providing 
the associated services. 

(3) How Personal Data Will Be Used 

●​ Duration: We will retain and use your personal data until you request to stop 
its use or until the event ceases operations. 

●​ Region: Your personal data will be used in the region where the event 
services are provided. 

●​ Recipients: Your personal data may be provided to the participating 
companies of the event, but will not be shared with other third parties except 
under the following circumstances: 

○​ With your prior consent or authorization. 
○​ When legally required by judicial authorities or other regulatory bodies. 
○​ Other circumstances when retention or use of the data is permitted by 

applicable law. 

(4) Categories and Items of Personal Data 



To provide services and analyze the event, we may request the following basic 
personal information: name (in Chinese/English), gender, email address, mobile 
phone number, occupation, educational background, and other data that may be 
collected during the event. We will inform you if additional data is required. 

(5) How to Modify or Update Your Personal Data 

You have the right to request to view, obtain copies of, supplement, correct, stop the 
collection or use, or delete your personal data in writing or electronically. However, 
this does not apply if there are legal requirements or obligations for the organizer to 
retain the data. We may charge administrative fees for processing such requests. If 
your personal data changes, you can update it directly on the event registration 
website or contact us via email. Failure to do so may affect your ability to participate 
in the event or related activities. 

(6) Privacy Protection Consultation 

If you have any questions regarding our privacy protection policy or the collection, 
use, or updating of your personal data, please contact us at: 
legal@cakeresume.com. 

By proceeding with registration, you confirm that you have read and understood this 
personal data notice and consent to the collection, processing, and use of your 
personal data by the Company and participating companies in electronic form.Your 
voluntary provision of personal data shall also be deemed as your consent. If you do 
not agree with the terms of this notice, please exit this page.  Please note that your 
registration cannot be successfully completed without your consent.  
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